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INTERNAL 

  Zápis z jednání komise pro dopravu a bezpečnost 

konaného dne 3.6.2024    

Mnichovo Hradiště od 18:00 hodin  

 

 

 

Upozornění: 

Následující text je určen pouze pro členy Komise pro dopravu a bezpečnost, členy obecních orgánů,  
příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Po projednání zápisu na jednání 
Rady města a schválení jeho zveřejnění bude zápis zveřejněn na webových stránkách města Mnichovo 
Hradiště. 

 

 

Prezence 

Členové 

přítomni: Janatka Aleš (předseda komise), Bígl Martin, Forst Josef, Havel Petr, Knobloch Ondřej, 
Kožený Petr, Rychlý Aleš, Semler Jaroslav, Vrkoslav Daniel, Brzobohatý Stanislav, 
Podlipský Jan 

omluveni: Blažek Martin 

nedostavili se:   

 

Program 
1 Aktuální informace Městská Policie 
2 Ulice Nákladní k HBPO-dopravní značení 
3 Instalace zábrany pod alej a na začátek aleje nad silnici II/268   
4 Vymáhání alkoholové vyhlášky 
5 Opakovaná krádež šesti stromků z aleje u Dneboha 
6 Opakované vyhazování odpadků ve Veselé 
7 Parkování v Hněvousicích po vyznačení parkovacích míst 
8 Zamezení parkování v ulici k vodojemu ve Dneboze 
9 Doplnění vodorovného značení na křižovatce u Hroznu 
10 Zrcadla v MH - termín instalace 
11 Stížnost občana na nevyužité parkovací místo ve Hřbitovní 991 
12 Zpomalení dopravy v ul. Na Kamenci 
13 Instalace sloupku v ulici Studentská ve výjezdu na Masarykovo náměstí 
14 Označení přechodu na  křižovatce Máchova / Studentská 
15 Různé 
 
 
 

 

Představení, doplnění a schválení programu 
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Předseda seznámil přítomné členy s navrženým programem. Program jednání byl schválen. 

 

1. Aktuální informace Městská Policie 

 

Velitel MP  Bc. Kožený informoval členy komise ohledně činnosti MP  

- Aktuálně 9 strážníků, do konce června probíhá výběrové řízení 

- Statistika činnosti MP za prvních pět měsíců roku 2024 

- Seznámení se stavem trestné činnosti na území Mn. Hradiště 

- V roce 2025 plánována obnova kamerového systému 

- V květnu bylo pořízeno nové vozidlo Škoda Karoq 

- Proběhla úprava služebny MP 

- Od 1.9.2024 bude nový informační systém MP Manager 

- Prezentován plánovaný systém parkování pro balíkové služby 

 

2. Ulice Nákladní k HBPO-dopravní značení 

 

Komise souhlasí s umístěním značek. Dále doporučuje řešit nepořádek v místě parkování kamionů před 

HBPO jednáním mezi městem a HBPO. 

Komise se usnesla: Ano – 11 pro 0 proti 

  

3. Instalace zábrany pod alej a na začátek aleje nad silnici II/268   

 

Komise s instalací zábran souhlasí 

Komise se usnesla: Ano – 11 pro 0 proti 

 

4. Vymáhání alkoholové vyhlášky 

 

Komise doporučuje častější kontroly problémových lokalit městskou policií 

 

5. Opakovaná krádež šesti stromků z aleje u Dneboha. 

 

Komise doporučuje kontroly městskou policií, popřípadě instalaci fotopasti nebo kamery.   

 

6. Opakované vyhazování odpadků ve Veselé.  
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Vzhledem k lokalitě nelze použít kameru nebo fotopast. Komise doporučuje kontroly městskou policií. 

 

7. Parkování v Hněvousicích po vyznačení parkovacích míst 
 

 

Komise doporučuje informovat osadní výbor, následně kontrolovat a řešit městskou policií. 

 

8. Zamezení parkování v ulici k vodojemu ve Dneboze. 
 

 

Jedná de o zpevněný konec ulice určený k otáčení vozidel. Zejména větší vozidla, např. popelářská, se 

nemají kde jinde otočit. 

Komise doporučuje prověřit možnosti řešení, nejlépe umístit zákaz zastavení. 

Komise se usnesla: Ano – 11 pro 0 proti 

 

9. Doplnění vodorovného značení na křižovatce u Hroznu 

 

Komise doporučuje prověřit možnost umožnit jízdu rovně z ul. Palackého na parkoviště u Restaurace u 

Karlových Varů. 

Komise se usnesla: Ano – 11 pro 0 proti 

 

10.   Zrcadla v MH - termín instalace 
 

 

Komise doporučuje umístění zrcadla u výjezdu z Masarykova nám. u pošty, nečekat na rekonstrukci 

komunikace. 

Komise se usnesla: Ano – 11 pro 0 proti 

 

11. Stížnost občana na nevyužité parkovací místo ve Hřbitovní 991 

 

Představeny parkovací místa v Mnichově Hradišti pro zdravotně postižené občany. Komise neshledala 

stížnost občana jako oprávněnou. 

 

12. Zpomalení dopravy v ul. Na Kamenci 

 

Členové komise se neshodli na možnosti zpomalení dopravy. Komise doporučuje požádat PČR o 

provedení několika měření rychlosti v dané lokalitě. 
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13. Instalace sloupku v ulici Studentská ve výjezdu na Masarykovo náměstí 

 

Komise nedoporučuje instalaci sloupku, doporučuje kontroly městskou policií. 

Komise se usnesla: Ano – 11 pro 0 proti 

 

14. Označení přechodu na křižovatce Máchova / Studetská 

 

Členové komise opakovaně diskutovali problematiku rizikového přechodu na křižovatce Máchova / 

Dukelská. Komise doporučuje doplnit vodorovné značení a zpřehlednit místo přechodu s ohledem na 

frekventovaný pohyb chodců, zejména dětí při cestě do školy/ze školy. 

 

15. Jiné 

 

Informace od Aleše Rychlého. 

Správa státních hmotných rezerv monitoruje počty, velikosti a vytíženost mostů. V případě poškození 

má k dispozici mobilní mosty.  

 

 

 

 

Zapsal: Gustav Schwarzer  

 

 

        ………………………………………… 

          Ověřovatel zápisu 

            Aleš Janatka 
  
 
 
 
Rozdělovník 
členové komise pro dopravu a bezpečnost (e-mail) 
asistentka kanceláře vedoucího úřadu (e-mail)          


